
 
 
 

 
                                  Silkeborg, den 13.06.2024 
 

Referat  afdelingsmøde i afdeling 71 
Jernaldervej 8-30, Grauballe. 

 

Mandag den 10. Juni 2024 kl. 18.00-20.00 Nørrekrogen 1 H, Grauballe, 

8600 Silkeborg. 
 

Antal deltagere: 15 beboere 

Fra kontoret deltog direktør Christian Højholt og fra organisationsbestyrelsen deltog Inger Jensen  

__________________________________________________________________________________ 

 
Dagsorden  

 

Pkt. 1   Valg af dirigent. 

 Inger Jensen fra organisationsbestyrelsen blev valgt   

 

Pkt. 2   Valg af stemmeudvalg og referent 

 Mogens Abild Jensen og Vinni Wederkinch udgjorde stemmeudvalget 

 Christian Højholt blev valgt som referent 

  

Pkt. 3   Velkomst og orientering om Silkeborg Boligselskab 

 Christian Højholt gav en kort orientering om Silkeborg boligselskab. Den 

demokratiske opbygning og hvor beboerne kan søge hjælp og rådgivning.  

 

   Pkt. 4   Vedtagelse af vedligeholdelsesreglement, ordensreglement og 

råderetskatalog for afdelingen – vedlagt 

 Vedligeholdelsesreglement – enstemmigt vedtaget 

 Ordensreglement – enstemmigt vedtaget 

 Råderetskatalog – enstemmigt vedtaget   

 

Pkt. 5   Indkomne forslag: 

 

1) Udvidelse af terrasserne. 

Indgår i råderetskataloget – enstemmigt vedtaget 

( Alle beboere skal søge om godkendelse hos Silkeborg boligselskab i alle 

råderetssager – herunder også udvidelse af terrasser. Det er god ide at 



 

kontakte Silkeborg boligselskab inden du søger om godkendelse for at 

blive klogere på hvilke krav der skal imødekommes i en ansøgning)   

   

Pkt. 6 Valg af beboerrepræsentanter/afdelingsbestyrelse for 2 år ( 2 ) og for 1 år (1). 

 For 2 årig periode: Mogens Abild Jensen og Viktor Tomasson 

 For 1 årig periode: Jacob Lund Pape Møller 

 1 årig suppleant: Tina Nielsen  

 

Pkt. 7    

 Eventuelt. 

 Spørgsmål: Der opsamles store mængder regnvand ved affaldsstationerne 

når det regner.  

 Svar: Det er påtalt ved gennemgang af udearealerne. Udearealerne er ikke 

overdraget som færdige til Silkeborg boligselskab.   

 

  

 Spørgsmål: Tilbagefald i belægning ved indkørslerne 

 Svar: Det er påtalt ved gennemgang af udearealerne. Udearealerne er ikke 

overdraget som færdige til Silkeborg boligselskab.   

 

 Spørgsmål: der er store sten i haverne. Bliver de fjernet. 

 Svar: Det er påtalt ved gennemgang af udearealerne. Udearealerne er ikke 

overdraget som færdige til Silkeborg boligselskab.   

 

 

 Spørgsmål: Kommer der beplantning / støjværn op mod hovedvejen.  

 Svar: det indgår ikke i projektet, da afdelingen ligger indenfor byzonen og der 

på hovedvejen derfor er en hastighedsbegrænsning på 50 km/t.    

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

 

Dirigent      Referent 

Inger Jensen     Christian Højholt 


